
Zasedání č. 7  

Komise: Komise dopravní (dále jen DK) 

Datum: 26.6.2023 

Přítomni: Šnajdr Vít, Kaiserová Jana, Prokop Bedřich, Lebeda Martin, Malík František, Bartl 

Zdeněk, Fedorovič Radim, Jirásek Zdeněk, Dominik Jelínek, Richard Nocar 

Omluveni: D.Ladrová 

Neomluveni:  

Hosté: Štolbová Lucie – vedoucí TO, OSM, Petr Carhoun- předseda OsV Karlov, Gygalová 

Kateřina – vedoucí ODSH 

Příští jedn.: 6.9.2023 v 16.00, malá zasedací místnost 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis ze 7. zasedání komise dopravní ze dne 26.6.2023, 

 

 

II. RM souhlasí s umístěním dopravního značení průjezd zakázán do ulice Na Stříbrníku  

 

  Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                              Termín: 31.8.2023 

 

   

III. RM ukládá OI/TO OSM zajistit vhodné řešení pro vyvýšený přechod pro chodce 

v ulici Kollárova 

 

  Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                               Termín: 31.8.2023 

 

 

IV. RM souhlasí  s novým konceptem zastávky autobusů a TAXI na Palackého náměstí 

 

 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                                 Termín: 31.8.2023 

 

 

 

Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

úvodní slovo – jednání komise zahájil Ing. Zdeněk Jirásek, který konstatoval, že je přítomno 10 

členů z celkového počtu 10 členů, dopravní komise (dále jen DK) je tedy usnášeníschopná. 

Přivítal hosta pana Petra Carhouna- předsedu OSV Karlov. Dále přednesl návrh programu jednání, 

schválen byl beze změn.  

      Projednání předložených žádostí: - 

Petr Carhoun – předseda OsV Karlov – Doprava v městské části Karlov 

1) Vyřešení dopravní situace mezi ulicemi Čáslavská – Na Stříbrníku – K Jakubu 

 Pan Carhoun navrhoval: obytnou zónu, omezení rychlosti 30km/h 

 Pan Malík upozornil na úskalí instalace dopravního značení „obytná zóna 30 km/hod.“ 

 – parkování pouze na místech k tomu vyznačených… 

 Kateřina Gygalová : navrhla DZ průjezd zakázán 

Návrh DK:  průjezd zakázán do ulice Na Stříbrníku – hlasování Ano 7 z 10 

 

Úkol pro TO: ořez zeleně u DZ 30 km/h u ulice K Jakubu 

 

2) Chybějící chodník podél komunikace Čáslavská od bytové lokality V Zákoutí 

 Možnost řešení chybějícího chodníku nabízí se vykoupení části pozemku od pana 

Výborného a spojení ulic V Zákoutí a K Jakubu, bližší info dodá pan místostarosta Ing. 

Viktora, který přislíbil s vlastníkem projednat.  

 druhá varianta je nový chodník podél komunikace Čáslavská, nejlépe až k ulici Na 

Stříbrníku. Obdobný požadavek na pana místostarostu v jaké fázi a podobě je tento 

chodník. 

 



3) Vybudování komunikace Hrnčířská x Potoční 

      TO OSM zjistí v jakém stavu a podobě se nachází podklady pro toto propojení  -  

      odbor investic. 

 

4) Umístění radaru do Čáslavské ulici 

               V nejbližších dnech bude vypsáno výběrové řízení na dodání informativních radarů, jeden  

             z nich bude umístěn na příjezdovou část do města k prvnímu rodinnému domu. 

 

5) Návrh na rozšíření VHD i na výjezd  z ulice Čáslavská  

      Pan Fedorovič vysvětlil problematiku VHD – točna pro autobusy, počet cestujících, již  

      zkušební linka byla na cca 2 roky zavedena – nízká výtěžnost- Nereálné. 

 

           Zápis bude zaslán předsedovi OsV Karlov k předložení na zasedání OsV. 

 

Zápis komise životního prostředí  

1. Umístění přechodu do ulice Čáslavská x Na Stříbrníku  

– přechod může být umístěn, pouze pokud je na obou stranách chodník, což v tomto případě 

není.  

 

2. Kollárova ulice- přechod pro chodce  

 Pan Malík seznámil s problematikou odtoku dešťové vody a důvodu zvednutí obrubní-

ku. Upozornil na druhý přechod v ulici Jiřího z Poděbrad. 

 Kateřina Gygalová upozornila, že přechod pro chodce musí být bezbariérový a musí 

splňovat veškeré normy a bezpečnostní předpisy 

 Radim Fedorovič- upozornil na odtok vody z ulice Kollárova 

 Vít Šnajdr- navrhl zvýšit přechod pro chodce  

 Pan Malík poznamenal, že při zvýšení přechodu, bude nutné instalovat vpusti z obou 

stran, aby se na komunikaci nedržela voda. 

     DK souhlasí se snížením obrubníku s tím, že OI nebo TO naleznou vhodné řešení 

     TO bude informovat komisi životního prostředí o stanoviscích DK 

Osadní výbor  Vrchlice – Žižkov 

1) průjezd části ulice Na Bylance do ulice Táborská 

V ulici Táborská se v současnosti nacházejí 4 betonové květináče a DZ zákaz vjezdu motorových 

vozidel, které brání průjezdu. Tento průjezd je již několik desítek let uzavřen. OSV navrhuje otevřít 

tuto část ulice pro snadnější vyjíždění na ulici Táborská. 

TO OSM – předložilo žádost od občanů bydlících v dané části ulice pro zachování stávajícího stavu, 

která obsahuje statický posudek domu č.p. 64 (kulturní památka), Vyjádření z Oddělení památkové 

péče a Vyjádření dopravního inspektorátu, všichni shodně nedoporučují obnovu provozu části ulice. 

Ať už z hlediska bezpečnosti provozu z důvodu absence chodníku, tak narušení statiky domů.  

Vít Šnajdr- seznámil s dopravní situací v dané lokalitě, možné směry výjezdu po otevření části ulice.     

Současný výjezd je přehledný pro vyjetí na obě strany. Tato část ulice je hojně využívána především 

pro průchod školních dětí, které si tudy zkracují cestu do/ze školy. Ať už na Gymnázium přes ulici 

Zelená Hora nebo na ZŠ, kdy po této straně dojdou bezpečně až před budovu ZŠ. 

Pan Malík – oponoval, s tím, že většina dětí co jde pěšky (do ZŠ) jdou po přechodu a po chodníku na 

druhé straně vozovky. 

Hlasování pro zachování stávajícího stavu 8 z 9 (1 se zdržel) 

 



2) Ulice Ke Trojici – omezení rychlosti 30km/h nebo Retardér  

 DK konstatovala shodu, že se jedná se o panelovou cestu, kde je nutno přizpůsobit rychlost 

stavu a povaze vozovky 

 

 Kateřina Gygalová dodala, že omezení rychlosti se stanovuje pouze u škol, školek, zastávek 

 

TO bude informovat OsV Vrchlice – Žižkov o stanoviscích DK 

 

DK komise nedoporučuje instalovat DZ omezení rychlosti s ohledem ke k stavu vozovky (panelky).  

Všechny dopravní situace byly hodnoceny podle různých pohledů při využití aplikace Mapy.  

Sčítání dopravy  

Pan Jirásek předložil pro informaci členům DK počty projetých dopravních prostředků v 

jednotlivých ulicích města dle celostátního sčítání dopravy 

  

Celostátní sčítání dopravy 2020 
 

       

  

Silnice TV O M Součet 

 
1 Vítězná 1312 7781 67 9150 

 
2 Kolínská-Kaňk 901 4556 33 5490 

 
3 Nad Sady 709 4013 30 4752 

Rozdíl 2-3 4 Kaňkovská 192 543 3 738 

 
5 Masarykova 695 4029 39 4763 

 
6 ´1/38 4398 16665 113 21176 

       

 
7 Hrnčířská-ČOV 1110 8729 126 9965 

 
8 Hrnčířská – Foxconn 767 4764 56 5587 

 
9 Čáslavská 746 4521 25 5292 

 
10 Štefánikova 1502 7942 87 9531 

       

 
11 Kouřimská 1165 6129 76 7370 

 
12 Táborská 564 4144 22 4730 

 
13 Legionářů 1685 12658 92 14435 

       

  
TV těžká motorová vozidla 

  

  
O 

osobní a dodávková vozi-
dla 

  

  
M jednostopá vozidla 

  

        

Radim Fedorovič- Parkování autobusů na Palackého náměstí 

Radim Fedorovič seznámil komisi s jeho návrhem na nový koncept zastávky autobusů na Palackého 

náměstí s tím, že v současné době nemohou autobusy bezpečně vyjet ze zastávky a i také zastavit u 

chodníku, aby bylo umožněno bezpečně nastoupit i méně mobilním občanům. Důvodem je těsná 

blízkost parkovacích míst pro TAXI, které nenechají dostatek prostoru pro výjezd autobusů. 

R. Fedorovič po komisi zaslal upravený návrh dle dohodnutých časů a DZ pro TAXI 



 

Hlasování: Pro úpravu všichni 8hlasů 

Pan Hendrych –ulice 28.října 

Pan Hendrych zažádal o odstranění/změny zákazu vjezdu do ulice 28.října, alespoň pro residenty 

 

DK žádost prozatím odložila 

Úkol: TO pozvat na příští zasedání DK majitele hotelu a žadatele – nejasný zábor popř. pro 

předzahrádku. Popř. vyžádat stanoviska dalších dotčených subjektů 

 

 

6) Závěr: Pan Jirásek poděkoval členům za účast a jednání komise ukončil. 

 

 

 

4) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

                                                                                      

5) Reakce rady města:   

 

 

Zapsala: Kateřina Kuchařová 

 

 

Elektronicky ověřil:  Zdeněk Jirásek 

  


